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- tilbakemeldinger på foreldremøtet. 
Gode tilbakemeldinger på temaet. god formidlingsevne, godt oppmøte.  
Foreldrenettverksmøte: Mange hadde det, flere foreldre har elever i forskjellige trinn, kanskje 
kan klassene ev. tilrettelegge ved at noen har nettverksmøte før og noen etter, man får ikke 
tatt med tema fra foreldremøte, så en må bare avklare det klasse for klasse. 
Kom forslag til at dette foredraget kunne blitt tatt opp og vært et webinar. Det ble også spurt 
om det var aktuelt å streame det live til de som ev. ikke kan komme. Bakdelen med det er at 
kanskje man får færre oppmøtte da. 
     
- Vedtaket om ekstra penger til klassene.   
 - 5.trinn:  

-1 trinn: Snakket med lærerne, de snakket om vitensenter på hjul, biolog 
- 6 trinn: sykle til tennisbanen, bruke penger på mat, 15 mai.  
- 2 A, og kanskje 2 B, til Bragdøya 
- 4.trinn: byen og kunstsiloen.  
- 3.trinn: friluftsbussen, Hellevika, grilling, aktiviteter, 3 juni.  
- 7 trinn: Høyt og lavt, tar det sammen med avslutningen.    

 
- informasjon ang byggingen på nabotomten på et fau møte, null visjon?! 

-  Be Vegard Dagsvik, byggeplassleder, komme på et FAU møte. 
 

- veileder for digital hverdag:  
- enstemmig vedtatt.  
-Ikke helt landet hvordan den skal deles, nettside, pdf e.l. 
 

- evaluering av GPS 
- Greit og oversiktlig på et sted.  
- Dårlig disco, for lyst. Kanskje et annet rom. Må se an behovene i fht småtrinn mot 

mellomtrinn. 
 

- skjermbruk i spisepause  
Lærerne har kommet med en liten uttalelse vedr. hvordan de bruker skjerm i spisepausen.  
Flertallet var enige i at vi stoler på at lærerne tar gode vurderinger om dette. Men fikk også 
tilbakemelding fra lærere at det er fint at vi tar det opp slik at de blir bevisst på det og at ting 
ikke blir en vane.  
 
 
 


